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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Maria Malmer Stenergard (M)

2022/23:839 Utnyttjandet av arbetare inom bärindustrin

I flera artiklar har vi den senaste tiden följt hur bärplockare från Thailand 
kommer hit och blir utnyttjade. Detta är ett problem som har funnits under en 
lång tid och som varje år ligger till grund för nya reportage och avslöjanden om 
hur förhållandena varit.

Trots det fortsätter problemen i de svenska skogarna. Arbetare som kommer hit 
har blivit lovade både det ena och det andra för att när säsongen är slut åka hem 
med skulder i stället för sina utlovade pengar.

Men det är inte bara en fråga om det ekonomiska lidandet utan också om de 
långa arbetsdagarna, bristen på skydd mot väder samt omhändertagna pass.

Detta är en människohandel som inte ska finnas i Sverige. Arbetsmiljöverket 
säger att det är svårt att inspektera den här verksamheten eftersom bärplockarna 
är här en begränsad tid och det är extra svårt att göra oanmälda besök då de 
befinner sig på olika ställen.

För att få komma hit från Thailand och plocka bär behöver Migrationsverket 
bevilja ett arbetstillstånd. Trots återkommande rapporter om hur företag 
utnyttjar de bärplockare som kommer hit har Migrationsverket inte nekat något 
arbetstillstånd med grund i att företagen inte sköter sig.

Med anledning av det detta vill jag fråga statsrådet Maria Malmer Stenergard:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder så att bärplockare som kommer hit 
sommaren 2024 inte ska utnyttjas på det sätt som beskrivs i flera artiklar?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-07-04
Besvaras senast
2023-07-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


